
Саша Бурсаћ 

Поновио питање постављено Савјету министара БиХ на 48. сједници, одржаној 23. маја 

2013. године, а које гласи: „Колико у Босни и Херцеговини има регистрованих 

повратничких домаћинстава која су се обновила и гдје живе људи а да немају 

електричну енергију? Колико их је у Федерацији БиХ а колико их је у РС-у? И када ће 

се завршити њихова електрификација? Значи, мене интересује конкретно који је то 

број? Да ли министарство располаже правим бројем домаћинстава која још увијек 

немају електричну енергију? Значи, волио бих прави и конкретан одговор.“ 


